
Kłobuck, dnia 23 marca 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego,
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej,
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego

Protokół nr 3/2023
III Posiedzenie w dniu 23 marca 2023 
Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Grzegorz Dobosz
3. Jerzy Kulej
4. Tomasz Parkitny
5. Tadeusz Praski
6. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji J. Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 09.02.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 2/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 09.02.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 
Kłobuck za okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r.



mł. asp. T.  Zjawiony Asystent Zespołu ds. Organizacji Służby i Zarządzania Kryzysowego 
Wydziału Prewencji KPP w Kłobucku – przedstawił w/w informację

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
503/LVI/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 13 lutego 2023 r. w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 
gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy Kłobuck.

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
503/LVI/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 13 lutego 2023 r. w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków, położonych na obszarze Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 
części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłobuck.

Dyrektor SP Nr 1 w Kłobucku A. Kępczyńska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 
części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Kłobuck w 2023 roku”.

Starszy inspektor ds. utrzymania dróg i zadań komunalnych ZDiGK M. Piątkowska 
zreferowała w/w projekt uchwały.



Radny G. Dobosz czy w przypadku ustalenia właściciela odłowionego psa, jest możliwe 
nałożenie na niego obowiązku zwrotu gminie wszelkich kosztów związanych z odłowieniem i
zapewnieniem niezbędnej opieki zwierzęciu?

Starszy inspektor ds. utrzymania dróg i zadań komunalnych ZDiGK M. Piątkowska ustawa 
nie przewiduje możliwości nakładania obowiązku zwrotu kosztów na właściciela wyłapanego
zwierzęcia.

Burmistrz J. Zakrzewski poruszył temat zapowiedzi ustawowego uregulowania nakazu 
czipowania zwierząt.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kłobuck w 2023 roku”. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego 
oraz wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie Gminy Kłobuck.

Kierownik GOR A. Grabowska-Graj zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia sezonu 
kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

9. Sprawy różne:

a) wypracowanie opinii do wniosku dotyczącego utworzenia „Strefy Zamieszkania” na 
całej długości drogi gminnej ul. Hm. T. Sobisia w Kłobucku;

Starszy inspektor ds. utrzymania dróg i zadań komunalnych ZDiGK M. Piątkowska 
przybliżyła sprawę  w/w wniosku.
W toku dyskusji komisja podniosła, że postawienie znaku będzie wiązało się z ograniczeniem
możliwości parkowania samochodów. Ustaliła, że wyda opinię w tej kwestii, po uzyskaniu 
opinii zarządu osiedla w sprawie.



Głosowano w sprawie:
komisja zaopiniuje wniosek po otrzymaniu opinii zarządu osiedla w sprawie. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

b) wypracowanie opinii do wniosku dotyczącego ograniczenia tonażu pojazdów 
poruszających się drogami gminnymi ul. Reja i ul. Dębowa w Kłobucku.

Przewodniczący Komisji J. Kulej znak ograniczenia tonażu pojazdów na ul. Reja jest od 
dawna. Przy ul. Bukowej powstają nowe inwestycje w związku z czym odbywać się tam 
będzie ruch samochodów ciężarowych dostarczających materiały budowlane. Uważam, że  
nieprawidłowością byłoby umieszczenie takiego znaku.

Dyrektor ZDiGK K. Chamarowski postawienie znaku: zablokuje dojazd poszczególnych 
służb; wiąże się z projektem zmiany organizacji ruchu i całą procedurą.

Głosowano w sprawie:
wypracowanie opinii do wniosku dotyczącego ograniczenia tonażu pojazdów poruszających 
się drogami gminnymi ul. Reja i ul. Dębowa w Kłobucku. 

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
PRZECIW (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek.

10. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Jerzy Kulej

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


